
Zápis ze schůzky školské rady 

ze dne 17. 10. 2016 

 

Přítomni:  V. Beranová, M. Krejčíková, T. Mach, P. Plaňanský, B. Suchánková 

Hosté:  J. Kuhn, I. Drahotová 

 

 

Program: 

1) Projednání Výroční zprávy Gymnázia B. Hrabala v Nymburce za školní rok 2015-2016 

2) Školní řád a drobné úpravy 

3) Volba do školské rady 

4) Různé  

 

 

Ad 1) Schůzku ŠR zahájil její předseda p. Tomáš Mach. Ředitel školy, p. Jiří Kuhn připomněl 

jednotlivé části výroční zprávy školy (s pomocí diaprojektoru), okomentoval některé kapitoly (např. 

nezaměstnanost absolventů, úspěšnost přijatých na vysoké školy, sportovní úspěchy žáků, další 

vzdělávání pedagogů i ekonomických pracovníků apod.). Školská rada zprávu projednala a schválila. 

Ad 2) Ředitel školy představil drobné změny školního řádu, které se týkají udělení trestů (důtky 

ředitele školy a podmínečného vyloučení), zdůvodnil je a rada je projednala a schválila. 

Ad 3) Zástupkyně ředitele, pí. Ilona Drahotová, připomněla mechanismus voleb do školské rady 

a termíny jejich uskutečnění (volby zástupce za zletilé studenty školy, za rodičovskou veřejnost, za 

pracovníky školy).  

Ad 4) Člen komise, p. Plaňanský vznesl dotaz na průběh řešení problému kolem nájemného 

z pozemků v Rokytnici nad Jizerou, kde vlastní RSG horské chaty. Ředitel školy ho informoval o tom, 

jak je problém řešen a v jaké fázi se celé jednání nachází. 

 

 

 

V Nymburce 18. 10. 2016 zapsala:  B. Suchánková 


